
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 17. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 418
Af konto 21.33.21 vedrørende SMK fremgår, at bevillingen er sat ned med små 10 
mio. kr., men der står, at der mangler at blive forhandlet rammebevilling for SMK. Vil 
ministeren redegøre for, om der forventes at blive tilført ekstramidler ifm. forhandlingen 
om rammebevillingen for SMK?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Søndergaard (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Soren.Sondergaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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